
Protok61 N r 12/2007 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 4 grudnia 2007 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.00 
Lista obecnosci i porz~dek obrad stanowi~ zal~cznik do protokoru. 
W posiedzeniu brali udzial : 
l.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
4.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
5.Kierownik OPS Pani Anna Kolasa 
6.Dyrektor CK Pani Joanna Karweta 
7 . Glowna Ksi~gowa CK Pani Lidia Kukowka 
8.Podinspektor Pani Maria Walus 
9.Przewodnicz~cy Rady Miejskiej - Pan Marcin Kwasniok 
Przewodnicz~ca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych i 
przedstawila projekt porz~dku posiedzenia. 
Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porz~dek obrad . 

Arl.1 
Pani Maria Bukowska odczytala treSc uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu 

Gminy Toszek na rok 2008. 

Skarbnik Gminy poinformowala , ze Regionalna Izba Obrachunkowa 

zaopiniowala projekt uchwaly pozytywnie.Drobne uwagi dotyczyly : 

I] w § 4 - deficyt budzetowy w kwocie 3.356.825 zl nale.zy rozdzielic na : 


kredyty / 2.150.000 zl/ oraz wolne srodki / 1.206.825 zl / 
o wykreslenia § 14 oraz wycofania zal~cznika nr 9 
o w DOCHODACH - dz. 756 pomylkowo wpisano "podatek od posiadania 

psa" zamiast "oplata od posiadania psa" 
Czlonkowie Komisji omowili DOCHODY wg dzialow klasyfikacji budzetowej 
oraz zrodel pochodzenia. 
Komisja nie wniosla uwag do wysokosci dochodow w poszczegolnych dzialach. 
Nast~pnie przyst~iono do omawiania wysokosci WYDATKOW w kolejnych 
dzialach klasyfikacji budzetowej. 
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DZ.OI0 Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatkow 
Dz. 500 - Burmistrz poinformowal , ze kwota 11.000 zl zostanie przeznaczona 
na pokrycie kosztow zwi~zanych z utrzymaniem placu targowego : energilt , 
wodlt , odsniezanie , sprz~tanie itp.Srodki , ktore pozostaly w wyniku rOZnicy 
pomiltdzy dochodami , a wydatkami maj~ odzwierciedlenie w budzecie. 
Dz. 600
Radny Slawomir Zarzecki stwierdzH, ze na terenie gminy s~miejsca wazniejsze 
do remontu niz ul. Wiejska w Toszku. Jako przyklad radny podal zakrltt w 
kierunku Pniowa na ul. Pniowskiej. 
Burmistrz poinformowal , ze administratorem tych drogjest Powiat i jego glos 
jest decyduj~cy . U1iclt Wiejska w Toszku wskazal Zarz~d Powiatu. 
Dz. 630 - Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatkow 
Dz. 700 Dyskusja dotyczyla wysokosci srodkow przewidzianych na 
utrzymanie cZltsci wspolnej we wspolnotach.Na propozycjlt radnego Morcinca , 
aby zachltcae wszystkich lokatorow danego budynku do wykupu mieszkan -
Burmistrz wyjasnH ,ze musz~ bye realizowane zapisy obowil:lZuj~cej w tym 
temacie uchwaly. 
W dalszej dyskusji radny Marek Pawlowski stwierdzH , iz doplata do wywozu 
nieczystosci plynnych z indywidualnych gospodarstw powinna obowi~zywae 
caly rok . Mieszkancy twierdz~, ze pod koniec roku brakuje srodkow na ten cel 
i wtedy zap lata za wywoz jest wyzsza. 
Dz. 710 - Burmistrz poinformowal , ze propozycja dotycz~ca ogrodzenia 
cmentarza komunalnego bltdzie rozpatrzona w ci~u roku budzetowego. 
Dz. 720 - Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatkow w tym dziale 
Dz. 750 - W odpowiedzi na pytanie dotycz~ce wzrostu zatrudnienia Sekretarz 
Gminy poinformowala , ze w roku biez~cym zatrudniono jedn~ osoblt do 
rolnictwa , informatyka oraz dodano 0,5 etatu dla Lokalnego Okienka 
PrzedsiltbiorczoscLKolejne pytanie dotyczylo wzrostu plac pracownikow 
Urzltdu - Sekretarz Gminy poinformowala , ze na rok 2008 zaplanowano 2% 
regulacjlt plac - w roku biez~cym wynosHa ona 5%. 
Pod pozycj~ " pozostale wydatki biez~ce" mieszcz~ silt: remonty , serwisy 
sprzlttu , oplaty telefoniczne , oplaty skredytowane , zakup uslug intemetowych , 
programy komputerowe. 
Dz. 751 - Komisja nie wniosla uwag 
Dz. 752 - Komisja nie wniosla uwag 
Dz. 754 - Radny Andrzej Morciniec zapytal : dlaczego nie zabezpieczono 
srodkow na zakup samochodu pozamiczego dla OSP w Toszku ? 
Burmistrz poinformowal , ze kalkulacja przeliczeniowa godzin pozarowych nie 
ma odzwierciedlania dla wydatkowania tak duZej kwoty pieniltdzy.Burmistrz 
zaproponowal rozeznanie w firmie sprowadzaj~cej tego typu samochody z 
zachodu. 

http:wspolnotach.Na
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Dz. 756 -Komisja nie wniosla uwag 
Dz. 757 Komisja nie wniosla uwag 
Dz. 758 - Komisja nie wniosla uwag 
Dz. 801 - Burmistrz poinfonnowal , ze po przeanalizowaniu i przeliczeniu 
najkorzystniejszlt wersjltjest utworzenie Zespolu Obslugi Szk61 i Przedszkoli. 
W zwiltzku z powyzszym Skarbnik Gminy przedstawila proponowane zmiany 
w projekcie budzetu na 2008 r. w Dziale 80 1.Przedstawiona propozycja stanowi 
zalltcznik do protokolu. 
Dodatkowych wyjasnien na pytania czlonk6w Komisji udzielala Pani Maria 
Walus. 
Pani Walus w odpowiedzi na pytanie wyjasnila , ze zaj~cia dodatkowe 
zaplanowano w roku 2008 na okres 10 m-cy. 
Pan Zarzecki zaproponowal uj~cie w projekcie budzetu srodk6w na wymian~ 
pieca CO w SP w Paczynie. 
Bunnistrz wyjasnil , ze w trakcie roku budzetowego Dyrektor plac6wki moze 
wygenerowac pewne oszcz~dnosci - tym sposobem nastGij)Ha wymiana pieca w 
SP w Pniowie.Plac6wk~ w Paczynie czeka wymiana calosci instalacji 
grzewczej, jezeli Rada ustali taki priorytet - to zadanie b~dzie realizowane , tym 
bardziej , ze istnieje mozliwosc pozyskania dofinansowania z WFOS i GW 
Pani Walus poinfonnowala ,ze r6:znica w wydatkach bieZltcych oddzial6w 
przedszkolnych przy szkolach podstawowych wynika przede wszystkich z 
plac i pochodnych. 
Sekretarz Gminy przedstawila : 
o 	 kalkulacj~ koszt6w przygotowania posHk6w w Publicznym Przedszkolu 

w Toszku 13.18 zl na 1 dziecko I 
o 	 zestawienie koszt6w zwiltzanych z funkcjonowaniem Publicznego 

Przedszkola w Toszku powyzej 5 godz. dziennie I 10 godz. I finansowanych 
przez Gmin~ - 168.900,13 zl I rok 

Pan Marek Pawlowski podkreslil bardzo niskie srodki na wydatki zwi'lZane z 
zakupem pomocy naukowych - szczeg61nie w gimnazjum. 
Pan Zarzecki podkreslil koniecznosc utworzenia szatni w gimnazjum. 
W odpowiedzi na pytanie Pana Pawlowskiego - Bunnistrz Toszka wyjasnil , ze 
sklad Zespolu Obslugi Szk6l i Przedszkoli b~dzie 5 osobowy I 4 pracownik6w + 
Kierownik - wyzsze wyksztalceniel .J ezeli w post~powaniu konkursowym 
Kierownik nie zostanie wyloniony - funkcja ta jako po.~ostanie powierzona 
jednej z zatrudnionych pracownic. 
Sekretarz Gminy dodal , ze opr6cz plac jedynym kosztem utworzenia b~dlt 
zakupy material6w , szkolenia , delegacje . 
Zesp6l b~dzie korzystal z pomieszczen Urz~du , kt6re zostanlt przekazane na 
podstawie umowy uZyczenie i nie b~dzie ponosH z tego tytulu koszt6w 
utrzymania. 
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Dz. 854 - Na pytanie ile dzieci korzysta z obiadow w swietlicach - Pani Walus 
poinformowala , ze w SP w Toszku 120 dzieci , a w Gimnazjum 100 dzieci. 
Sekretarz Gminy dodal , ze na styczen zostanie przygotowany projekt uchwaly 
dot. zasad korzystania ze stolowek - gdyz ustawa naklada taki obowiltZek 
opracowania zasad na organ prowadz;i\.cy. 
Dz. 851 - Pan Pawlowski zaproponowal zwi~kszenie srodkow na "sport w 
szkolach" 
Kierownik OPS Pani Anna Kolasa poinformowala , ze w roku 2007 na sport w 
szkolach przeznaczono srodki w wysokosci 12.000 zl.Pani Kolasa podkreslila, 
ze przyjmuj;i\.c rachunki na tego typu dzialania b~dzie wymagala realizacji 
Programu Przeciwdzialania Alkoholizmowi. 
Pani Bukowska zaproponowala zwi~kszenie srodkow na ten cel w miar~ 
mozliwosci po konsultacji z dyrektorami placowek oswiatowych. 
Dz. 852 - Po zapoznaniu si~ z wyjasnieniami dotycz;i\.cymi wydatkow w 
poszczegolnych rozdzialach Komisja oswiaty nie wniosla uwag 
Dz. 853 Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatkow w tym dziale 
Dz. 900 - W odpowiedzi na pytanie Pana Zarzeckiego dotyc~ce okresowego 
obnizenia nat~zenia pr;i\.du Burmistrz Toszka poinformowal ,ze po konsultacji 
w/w propozycji z firm;i\. Vattenfall uzyskal informacje , iz koszt urz;i\.dzen jest 
bardzo wysoki i nie spelnia istotnej roli przy lampach energooszcz~dnych. 
W sprawie doplaty do taryfy za odprowadzanie sciekow - szczegolowe 
informacje zostan;i\. przekazane przez Prezesa REMNODIS na wspolnym 
posiedzeniu Komisji stalych Rady w poniedzialek / ustalenie Przewodnicz;i\.cego 
Rady / .Niemniej Burmistrz poinformowal , ze po dokonaniu poprawki w 
zwiltZku z podj~ciem przez Rad~ uchwaly w sprawie uchwalenia podatku od 
nieruchomosci oraz zwolnien od podatku ustalono taryf~ za zbiorowe 
odprowadzanie sciekow na poziomie 8,67 zllm3 brutto oraz ustalic doplat~ do 
taryfy w kwocie 3,65 zllm3 brutto. 
Dz. 921 Dodatkowych wyjasnien do wydatkow w tym dziale udzielala 
Dyrektor Centrum Kultury Pani Joanna Karweta oraz Glowna Ksi~gowa Pani 
Lidia Kukowka. 
W odpowiedzi na pytanie Pana Pawlowskiego 0 stan zatrudnienia na dzien 
31.12.2006 i na dzien dzisiejszy ,a takZe wysokosc stawek instruktorow - Pani 
Karweta poinformowala , ze stan nie zostal zmieniony w stosunku do roku 
ubieglego i zadnych roszad z tego tytulu nie bylo.Na koniec 2006 r. bylo 0 1 
osob~ mniej , gdyz Pan Holda zostal zatrudniony z dniem 1.01.2007 , a drugi 
etat to urlop wychowawczy. 
Srednioroczny / sezonowosc Kawiami / stan zatrudnienia na 2008 r. wynosi 
16.30 etatu. 

PoniewaZ stawki instruktorow S;i\. zromicowane Pani Dyrektor zobowiltZala si~ 


do odpowiedzi pisemnnej. 


http:pr;i\.du
http:prowadz;i\.cy
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Pan Zarzecki zwr6cil si~ 0 inforrnacj~ : czy w dotacji s::t wyodr~bnione srodki na 
swietlice wiejskie i czy w ramach proponowanej dotacji b~dzie je moma 
uruchomie. 
Pani Dyrektor poinforrnowala, ze w ramach proponowanej dotacji nie widzi 
mozliwosci uruchomienia swietlic wiejskich. 
Kolejne pytanie Pana Zarzeckiego dotyczylo uruchomienia srodk6w w 
wysokosci 150.000 zl na zadanie "Rewitalizacja gotyckiej wiezy zamkowej w 
Toszku wraz z otoczeniem z przeznaczeniem na Centrum ekspozycji 
historycznych Zamek w T oszku". 
Dyrektor CK poinforrnowala , ze srodki zostan::t uruchomione w momencie , 
gdy zlozony wniosek 0 dotacje wygra w konkursie. 
Pan Pawlowski zapytal 0 ofert~ zaj~e dla dzieci z wiosek na co Pani Karweta 
odpowiedziala , iz dla dzieci z ~alej gminx s::t organizowane ferie oraz wakacje 
na Zamku oraz organizowani~ wycieczeJ<t, a ponadto w porozumieniu z 
dyrektorami szk6l planuje si~ w okresie ferii zimowych warsztaty 
dziennikarskie I redagowanie przez dzieci Kuriera Toszeckiego I. 
Nast~pne pytanie Pana Pawlowskiego dotyczylo dzialania Centrum Kultury na 
terenach wiej skich.Dyrektor CK poinformowala , ze dzialania s::t prowadzone na 
tych solectwach , kt6rych sohysi zwr6cili si~ 0 udzial CK w organizowanych 
przez siebie imprezach. 
Pan Pawlowski podkreslil , ze dla solectwa Kotulin nie zrealizowano zadnych 
dzialan. 
Radny Andrzej Morciniec zapytal 0 mozliwose wyznaczenia pomieszczenia ~ 
reaktywacj~ sekcji modelarskiej. 
Pani Karweta stwierdzila , ze jezeli s::t sygnaly iz sekcja jest niezb~dna - temat 
zostanie rozpatrzony. 
Dyrektor CK odczytala zlozone na pismie odpowiedzi do poszerzonego 
posiedzenia Komisji .W/w material stanowi zal::tcznik do protokolu. 
Burrnistrz oraz Przewodnicz::tcy Rady podkreslili , ze poruszone przez radnych 
istotne tematy nie powinny bye omawiane w trakcie konstrukcji budzetu
nalezy je uj::te w planach pracy Komisji. 
Przewodnicz::tca Komisji podzi~kowala Dyrektorowi oraz G16wnej Ksi~gowej 
Centrum Kultury za udzial w posiedzeniu i zaproponowala 5 min przerwy. 
Po przerwie : 
Radny Marek Pawlowski zaproponowal : 
[J zmniejszenie wydatk6w w Dz. 700 rozdz. 70004 : 
[J utrzymanie mieszkaniowego zasobu gminy 0 50.000 zl i utrzymanie cz~sci 

wsp6lnej we wsp6lnotach 0 20.000 zl- z przeznaczeniem srodk6w na: 
[J zwi~kszenie srodk6w na promocj~ Gminy 0 kwot~ 10.000 zl 
I] zwi~kszenie srodk6w dla Rad Soleckich z zaznaczeniem na udzial w 

konkursach 0 srodki pomocowe 50.000 zl 
[J zwi~kszenie srodk6w na zakup pomocy naukowych dla szk6l 0 kwot~ 

10.000 zl 
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Radny Krystian Duda zaproponowal , aby na promocj~ Gminy przeznaczyc 
srodki w wysokosci 20.000 zl , a zakup pomocy naukowych w szkolach 
pozostawic bez zmian . 
Przewodnicz'lca Komisji poddala wniosek radnego Pawlowskiego pod 
glosowanie : 
za przyj~ciem propozycji glosowalo - 4 czlonk6w Komisji 
przeciw 1 czlonek Komisji 
wstrzymal si~ od glosu 1 czlonek Komisji. 
Wniosek radnego Pawlowskiego zostal przyj~ty wi~kszosci'l glosow. 
W zwi'lzku z powyzszym wniosek radnego Dudy nie byl glosowany. 

Ad.2 
Czlonkowie Komisji przyst::wili do omawiania projektow uchwal 
przygotowanych na Sesj~ Rady Miejskiej. 
1.projekt uchwaly w sprawie : rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Kierownika 

Osrodka Pomocy Spolecznej w Toszku. 
Przewodnicz'lca Komisji w zwiC\.Zku z ustaW'l 0 ochronie danych osobowych 
ponformowala , ze rozpatrywana sprawa naleZy do spraw draZliwych dlatego 
zobowiC\.Zala obecnych do zachowania tajemnicy slliZbowej. 
Pani Bukowska odczytala skarg~ Pana Damiana Lewandowskiego na ponizaj'lce 
niesprawiedliwe , uwlaczaj'lce ludzkiej godnosci traktowanie przez 
kierowniczk~ Osrodka Pomocy Spolecznej w Toszku osoby niepelnosprawnej 
/ zal. do protokolu /. 
Kierownik OPS odczytala wyjasnienia w w/w sprawie / zal. do protokolu / 
W podsumowaniu dyskusji wi~kszosci'lglosow /5:0:11 Komisja uznala skarg~ 
Pana Lewandowskiego za bezzasadn'l. 
2.projekt uchwaly w sprawie : doplaty do taryfy REMONDIS AQUA Sp. z 0.0 

w zakresie zbiorowego odprowadzania sciekow. 
Radny Morciniec zapytal : dlaczego nie zostaly wyodr~bnione dwie grupy 
taryfowe - zgodnie z wnioskiem Komisji Budzetowej ? 
Burmistrz poinformowal , ze Rada nie wskazala sposobu w jaki tego dokonac . 
Najwi~kszym odbiorcom wody i dostarczycielem sciekow jest Szpital 
Psychiatryczny mozna koszty z taryfy indywidualnej przerzucic na osoby 
prawne - ale czy 0 to chodzi ? Jest to zadanie bardzo trudne do rozwiC\.Zania. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja oswiaty wi~kszosci'l glosow / 3: 1 :2 / 
popada podj~cie w/w uchwaly. 
3.projekt uchwaly w sprawie : utworzeniajednostki organizacyjnej Gminy 

Toszek w formie jednostki budzetowej pod nazw'l "Zespol Obslugi Placowek 
Oswiatowych" 

Sekretarz Gminy poinformowala , ze utworzenie Zespolu jest wersja tansz'l niz 
zatrudnienie w szkolach ksi~gowych .Oszcz~dnosci z tego tytulu wynosz'l ok. 
60.000 zl. Sklad Zespolu b~dzie 5 osobowy - 4 pracownikow i Kierownik 
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Jezeli post~powanie konkursowe nie wyloni kandydata na stanowisko 
Kierownika obowi'\.zki te zostan'\. powierzone jednej z osob juz pracuj'\.cych. 
Zgodnie z sugestia nadzoru prawnego Wojewody Statut tej jednostki b~dzie 
uchwalony w styczniu. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja oswiaty wi~kszosci'\. glosow 14:0:21 
poparla podj~cie uchwaly. 
4.projekt uchwaly w sprawie : ustalenia najnizszego wynagrodzenia 

zasadniczego w I kategorii zaszeregowania okreslonego w tabeli miesi~cznych 
stawek wynagrodzenia zasadniczego pracownikow Zespolu Obslugi Placowek 
Oswiatowych Gminy Toszek 

5.projekt uchwaly w sprawie : uzgodnienia wartoscijednego purlktU w zlotych 
Podj~cie w/w projektow uchwal wh¢e si~ z koniecznosci'\. dopasowania 
wynagrodzenia pracownikow Zespolu do aktualnego wynagrodzenia 
pracownikow , ktorzy przejd'\. do utworzonego Zespolu.Pensj~ Kierownika 
Zespolu proponuje si~ w wysokosci 4.000 zl brutto. 
Komisja oswiaty wi~kszosci'\. glosow 14:0:2 1poparla podj~cie obydwu 
projektow. 
6.projekt uchwaly w sprawie : nie zatwierdzania wynikow konsultacji z 

mieszkancami solectw Paczynka i Paczyna dotycz'\.cych zmiany granic 
administracyjnych wymienionych solectw. 

Sekretarz Gminy poinformowala , ze w projekcie porz'\.dku obrad Sesji znajduje 
si~ uchwala 0 przyj~ciu i zatwierdzeniu wynikow konsultacji , ale poniewaZ 
zrodzily si~ w'\.tpliwosci , gdyz Rada ustalila tryb przeprowadzenia konsultacji , 
ktory nie zostal dopelniony po rozmowach z organem nadzoru prawnego 
Wojewody uchwala ta zostanie wycofana , a w jej miejsce zostanie 
wprowadzona uchwala 0 nie zatwierdzeniu wynikow konsultacji . 
W mysl uchwaly 0 trybie - konsultacje w postaci jawnie przeglosowanego 
wniosku 0 zmian~ granic administracyjnych winny odbyc si~ na wspolnym 
zebraniu wiejskim mieszkancow solectw Paczyna i Paczynka .Dla 
prawomocnosci zebrania konieczna byla obecnosc 5% uprawnionych do 
glosowania mieszkancow obydwu solectw .Na liscie obecnosci podpisalo si~ 14 
mieszkancow - wobec czego zebranie nie bylo prawomocne .Pozostale podpisy 
zostaly zebrane przez soltysa w innym czasie. 
Podj~cie tej uchwaly 0 niezatwierdzaniu wynikow pozwala w dalszym ciqgu 
na zgloszenie kolejnego wniosku 0 zmian~ granic administracyjnych .Rada 
moze rowniez zmienic tryb przeprowadzenia konsultacji np. wypelnianie 
imiennych ankiet przy poborach podatku. 
Komisja jednoglosnie poparla podj~cie uchwaly. 
7.projekt uchwaly w sprawie : wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia 

dotycz'\.cego wspoldzialania w realizacji zadania wlasnego z zakresu edukacji 
publicznej w tym ksztalcenia ustawicznego. 

Projekt uchwaly jest efektem pracy Lokalnego Okienka Przedsi~biorczosci. 
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Sekretarz Gminy wyjasnila , ze przedmiotem porozumienia jest ustalenie zasad 
wsp61pracy przy realizacji projektu "Centra ksztalcenia na odleglosc na wsiach" 
wsp61finansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego i budzetu panstwa. 
Centrum takie moze powstac przy SP w Pniowie i tego dotyczy uchwala 
, 1 powstanie rowniez w Paczynie, ale we wspolpracy z Fundacjct/. 
Rozpocz~cie dzialalnosci nast't;Pi 1 lutego 2008 . Centrum zostanie wyposazone 
w 9 zestawow komputerowych wraz z oprogramowaniem , laptop, 10 zestawow 
mebli biurowych , faxtelefon , drukark~ , sprz~t specjalistyczny pozwalajctcy na 
korzystanie z komputera osobie niepelnosprawnej.Zostanie sfinansowany koszt 
umowy zlecenia z trenerem opiekunem 1w okresie od 1.02 do 30.06.2008 loraz 
zapewnienie dost~pu do ogolnopolskiej sieci ksztalcenia przez okres 2 lat po 
zakonczeniu realizacji projektu.Natomiast Gmina zobowictzuje si~ do 
zapewnienia pomieszczenia 1koszt adaptacji zostanie zwrocony - refundacja nie 
moze przekroczyc 12.000 zl 1umozliwienie korzystania przez 20 godz. w 
tygodniu oraz zabezpieczenia wyposaZenia przed kradziezct i zniszczeniem.PO 
okresie 5 lat wyposazenie Centrum b~dzie stanowilo mienie gminy. 
Komisja oswiaty jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
8.projekt uchwaly w sprawie : zmiany uchwaly Nr XIIIl 06/07 Rady Miejskiej 

w Toszku z dnia 24 wrzesnia 2007 r. 0 przyst't;Pieniu do sporzctdzania zmiany 
Studium uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania przestrzennego Miasta 
i Gminy Toszek 

Z-ca Burmistrza wyjasnila , ze projekt uwzgl~dnia wnioski mieszkancow 
Sroczej Gory 171 , Toszka 11 1i Kotulina 11 1i dotyczy tylko zmiany zalctcznika 
do uchwaly. 
Komisja oswiaty wi~kszoscictglosow 15:0:1/ popada podj~cie uchwaly. 
9.projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyczy zwi~kszenia dochodow i wydatkow 0 srodki pochodZ<tce z 
wplat za uslugi opiekuncze w kwocie 9.000 zl i przeznaczenie ich na wyplat~ 
zasilkow celowych. 
Komisja jednoglosnie opowiedziala si~ za podj~ciem uchwaly. 
10.projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow wysokosci 5.500 zl na wyplat~ diet dla 
radnych i sohysow. 
Komisja oswiaty wi~kszoscict glosow 14: 1: 1 1poparla podj~cie uchwaly. 
11.projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow pochodZ<tcych z wynajmu sali w kwocie 
910 zl na zakup opalu do swietlicy w Pniowie. 
Komisja jednoglosnie opowiedziala si~ za podj~ciem uchwaly. 
12.projekt uchwaly w sprawie : zmian w budZecie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 27.000 zl na utrzymanie 
mieszkaniowego zasobu gminy 1w tym : oplata rachunkow za : wywoz 
nieczystosci plynnych z gospodarstw indywidualnych , utrzymanie cz~sci 
wspolnej we wspolnotach , wynagrodzenie administratora , eksploatacj~, 
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odprowadzenie sciek6w do kanalizacji sanitarnej , wyw6z nieczystosci 
plynnych /. 
Komisja oswiaty wi~kszosci'l glos6w / 5 :0: 11 opowiedziala si~ za podj~ciem 
uchwaly. 

Ad.3 
PrzewodnicZ'lca Komisji odczytala zaproszenie SP w Kotulinie na V Dzien 
Regionu ,kt6ry odb~dzie si~ 9.XII.2007 r. 0 godz. 16.00 w sali Panstwa Prauze 
w Kotulinie.Tematem spotkania b~dzie "Zimowy wiecz6r pod strzech'l- bez 
telewizora" 
PrzewodnicZ'lcy Rady zaprosil na wsp61ne spotkanie Komisji w dniu 10.XII.br 
o godz. 16.00. Spotkanie odb~dzie si~ w sali konferencyjnej Urz~du Miejskiego. 

PrzewodnicZ'lca Komisji poinformowala 0 skardze mieszkanc6w ul. 

G6mosl'lSkiej na jezdz'lce t'l ulica samochody Orlenu. 

Burmistrz poinformowal , ze nie ma mozliwosci wyeliminowania tej 

uci~liwosci , gdyz w/w samochody spelniaj'lnormy dopuszczaj'lce ich do 

ruchu na tej drodze. 


Po wyczerpaniu porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Komisji Pani Maria Bukowska 
podzi~kowala zebranym za udzial i zakonczyla obrady 0 godz. 20.30 

pr#jj>wala Przewodnicz'lca Komisji 

Do~~cha Maria B. ukowfka 

Ill&hv~~ . 

http:10.XII.br

